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Järva stadsdelsförvaltning 

 
Avdelningen för äldre, 
funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 

Sida 1 (4) 
2023-01-18 

Protokoll 2024-01-18 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 

Närvarande ledamöter pensionärsrådet; 
Evy Möller  
Anja Heinonen 
Sievert Balkeståhl 
Mats Hellberg (skype) 
Åke Stöckel 
Eddie Bervelin (skype) 
Kristina Friberg 
 

Närvarande tjänstemän: 
Ingrid Brännström, Avdelningschef 
Venos Taki Verksamhetsutvecklare, utvecklingsenheten 

Justerare: 
Mats Hellberg och Sievert Balkeståhl 
 
2024-01-18 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna 

2. Val av ordförande och vice ordförande år 2024 
 
Ordförande Mats Hellberg 
Vice ordförande: Sievert Balkeståhl 
 
Godkänt av rådet 2023-01-18 
 

3. Fastställande av dagordning 

Lokalfrågor som rör pensionärsverksamheterna, önskemål om att 
lokalfrågor läggs till som en punkt i dagordningen under övriga 
frågor. 

4. Föregående protokoll  

Läggs till handlingarna.  
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5. Rutiner för justering av protokoll  

Justering och godkännande av protokoll skickas först till 
ordförande och justerare. Efter justerat protokoll skickas 
godkänt protokoll till samtliga i rådet. 

6. Teknik vid distansdeltagande  

Viktigt att se alla som deltar i rummet. Uppdatera 
mötesinbjudningarna med skypelänk. En teknikgenomgång av 
zoom bokas in när vi börjar använda zoom. 

7. Aktiviteter för pensionärer  

Utbyte och inspiration av varandra i rådet inom de olika 
stadsdelsområdena. Önskemål om att både ge och få tips och 
råd om olika aktiviteter. 

8. Återbetalning av arvoden och skatt  

Venos och Ingrid kommer fortsatt att följa upp det.   

9. Resultat av IVO granskning av äldreboende (rapport 2023-
12-21)  

Hur ser resultatet ut för regionen och för Stockholm? Ingrid 
föreslår att bjuda in avdelningens medicinskt ansvariga 
sjuksköterska (MAS). 

Ingrid kontaktar MAS för att bjuda in till ett av våra 
pensionärsråd under våren.  

 
10. Information från förvaltningen 

 Avdelningschefen informerar 
- Organisationsförändring från 1 januari 2024. Alla 

mötesplatser ligger samlat under samma enhetschef.  
- Järvagrabbarna finns för att hjälpa till med aktiviteter. 
- Bjuda in Maria Wenderlöf för att prata mötesplatser och 

aktiviteter. 
- Stadsdelsdirektören besöker rådet under våren. 
- Äldreombudsmannen besöker rådet i februari 2024 
- Anhörigkonsulenterna besöker rådet i mars 2024 
- Fortsätta med aktiviteterna för att förebygga brott mot 

äldre i form av bland annat bedrägerier. Viktigt att sprida 
informationen.  
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 Husby Torg – omgestaltning av torget i Husby 
Rådsmedlemmarna blev inbjudna till att lämna synpunkter 
på torget och förslaget om omgestaltningen av torget i 
Husby. Flera rådsmedlemmar hade deltagit vid ett fysiskt 
möte den 17 januari 2023 och fått möjlighet att lämna 
synpunkter. 
 

 Nulägesbeskrivning av aktiviteter kopplat till VP 2024 
I november 2023 togs förslag fram på aktiviteter som 
rådsmedlemmarna kommer att tillsammans med 
förvaltningen följa upp under 2024. 
Ramtiden – Rådet kommer att följa upp denna fråga på ett 
mer strategiskt sätt genom att titta på vad som tidigare 
gjorts och hur status gällande ramtid fungerar idag inom 
avdelningens enheter. 
Verksamhetsuppföljningar och kvalitetsuppföljningar inom 
hemtjänsten – Rådet önskar att titta närmare på 
kompetensförsörjning och kompetensutvecklingen inom 
äldreomsorgen – hur ser den ut inom avdelningens enheter. 
Välfärdsteknik – hur kan vi arbeta mer med väldfärdsteknik 
inom avdelningen. 

 

11. Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 
 

- Medborgarförslag om utegym – Rådet ställer sig bakom 
förslaget. 

 

12. Övriga frågor 

- Mötesplatser: Spånga, Tensta (Blå huset), Rinkeby, 
Husby, Kista, Akalla kommer att ses över. Idag finns 
fem mötesplatser att tillgå. Maria Wenderlöf enhetschef.  

- Föreningsbidrag från äldreförvaltningen. Rådet önskar 
mer information.  

- Fråga till Kista centrum gällande borttagna bänkar i 
centrum. Avdelningen undersöker frågan.  

13. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 
 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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